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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:358 Minskade resurser till arbetet med folkbokföring

SD-regeringen har beslutat om generella besparingar på myndigheter med 
sammanlagt 1,1 miljarder kronor år 2024. Nu börjar vi se effekterna med varsel 
och uppsägningar inom flera verksamheter. Det påverkar såklart varje enskild 
myndighets möjligheter att genomföra sitt uppdrag. Men det får även effekter 
för statens närvaro och service i hela landet.

Skatteverket har sagt upp 180 personer. Av dessa skulle cirka 100 personer 
fördelade på 20 orter i landet jobba med att motverka fusk med folkbokföring. 
Det är en viktig åtgärd, inte minst för att stoppa de kriminella gängens 
verksamhet. Det här var en prioriterad fråga för SD och de borgerliga partierna, 
så här ser vi nu ytterligare ett löftessvek.

I en interpellationsdebatt den 4 december om besparingarna på 
myndigheterna sa statsrådet Erik Slottner att frågor om besparingar på 
Skatteverket borde riktas till finansminister Elisabeth Svantesson.  

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till 
finansminister Elisabeth Svantesson: 

 

Har ministern tagit initiativ till en analys av hur arbetet för en förbättrad 
folkbokföring påverkas av Skatteverkets åtgärder, som vidtas med anledning av 
regeringens besparingskrav, och kan ministern i så fall redovisa utfallet av 
analysen?

………………………………………

Peder Björk (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-07
Besvaras senast
2023-12-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


